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عبدالرضا امیراحمدی مجری 
تلویزیون و برنامــه قدیمی 
»صبح بخیر ایــران« درباره 
اهمیــت هنر در ایــن روزها 
گفت: به گفته مرحوم عباس 
کیارســتمی »هنر اگر نبود، 
زندگــی همــه مــا را خفه 
می کرد« زندگی اینقدر سخت است که آدمی به دنبال پناهگاهی 
برای شارژ روحیه خود در کارزار زندگی است و در شرایط جنگی 
و پس از آن، هنر بیش از پیش برای خود مدیریتی به انسان کمک 
کرده و حال درونی ما را خوب می کند چون دنیای بیرون آینه 
دنیای درون ماســت بنابراین اگر بتوانیم حــال درونی خود را 
مدیریت کنیم  می توانیم دنیای بیرون خود را کنترل کنیم به 
همین دلیل شاعر می گوید» هنگام تنگدستی در عیش کوش و 
مستی/ کین کیمیای هستی قارون کند گدا را« و همین شعر 

یک اثر هنری است که می تواند موجب حال خوب ما شود.
وی افزود: گاهی اوقات یک جمله یــا یک عکس خوب هنری 
بهتر از ده ها هزار کلمه تاثیرگذار است پس هنر به خاطر تاثیر 
و ضریب نفوذش باعث حال خوب ما شده و موجب می شود با 
دنیای بیرون ارتباط بهتری برقرار کنیم؛ اکنون که شاهد اتفاقات 
ناگواری، پیرامون خود هستیم باید مراقب باشیم که بمبی ما را 

از درون متلاشی نکند چون خطر متلاشی شدن از درون خیلی 
ویران کننده تر از متلاشــی شدن بیرون اســت. هنر می تواند 
تمرکز و آرامش ما را تقویت کند چون با تحریک احساسات و 
خلق لحظات خوب، حال درونی افراد را بهتر کرده و به ما کمک 

می کند تا کنترل بیشتری بر دنیای بیرون داشته باشیم.
وی با اشاره به اینکه انسان فقط جسم نیست و روح و روان هم 
دارد تاکید کرد: هنرمند با هنر خود می تواند روح آدمی را رشد 
دهد مثل یادگیری راه رفتن در کودکی که برای همه انسان ها با 
رنج همراه است و تحمل این درد و رنج موجب لذت ما از راه رفتن 
و دویدن می شود؛ روح ما نیز همچون جسم دائما در معرض درد 
و رنج است که اگر روح خود را رشد دهیم می توانیم حتی در اوج 
سختی و تنگنا از لذت های بی شماری بهره مند شویم، هنرمند 
به بخش اصلی وجود ما که روح است چیزی می دمد که موجب 
حال خوش ما شده و تحمل شرایط سخت را برای ما راحت تر 
می کند. امیراحمدی همچنین بر اهمیت هنر در تقویت اتحاد 
و همبستگی ملی تأکید کرد و یادآور شد: در این شرایط مهم 
نیست که ما همفکر باشیم بلکه مهم آن است که با هم همدل 
باشیم و هنرمندان باید در این زمان  با تولید آثار هنری و پیام های 
همدلی، اتحاد را منتقل کنند برای مثال سید جواد هاشمی می 
تواند با جملات و دیالوگ های حماســی یک ویدئوی کوتاه اثر 
بخش منتشر کند و روح حماسه و وطن پرستی را احیا کند و 

محسن چاوشی که با انتشار موســیقی که در آن ابرقدرت ها را 
تحقیر کرده، احساس همدلی و امید را در جامعه تقویت کرد و 
اشک شوق ما را در قبال مام وطن جاری ساخت و همه هنرمندان 
بهتر اســت در این برهه از تاریخ ایران در صف اول همدلی قرار 
داشته باشــند. وی با بیان اینکه در ایران، با وجود دیدگاه های 
سیاسی و جناحی مختلف، همه باید هویت ایرانی خود را حفظ 
کرده و در کنار هم قرار بگیریم تاکید کرد: من خاک پای مردم 
ایران هستم و به قول مرحوم سعید نفیسی» من نه از آن جهت 
که ایرانی ام بلکه از آن جهت که تاریخ خوانده ام می گویم یکی از 
مرد خیزترین جای جهان ایران است و مردان و زنان ایرانی باید به 
خود ببالند که ریشه و تنه این درخت برومند و تنومند هستند« 
به گواه تاریخ، ایران سرشار از آزادگی و جوانمردی است و باید 
به آن افتخار کرد. امیراحمدی با تاکید بر، اهمیت سواد رسانه ای 
گفت: هموطنان عزیزم قبل از انتشــار هر خبری، باید با افراد 
مطمئن و اهل فن مشورت کنند و تحت تاثیر جنگ رسانه ای 
دشمن قرار نگیرند چون خطر بمب رسانه ای از خطر بمب های 
فیزیکی بسیار بیشتر است و با امید، انگیزه و توکل به خداوند 
ان شاالله این پیچ سخت تاریخی را پشت سر خواهیم گذاشت و 
دوباره روزهای خوبی را در کنار هم تجربه می کنیم. وی در پایان 
تاکید کرد: اکنون زمانی است که همه اهالی رسانه و هنرمندان 

باید شمع امید را دست گرفته و ناامیدان را امید دهیم.

عبدالرضا امیراحمدی، مجری باسابقه تلویزیون در گفت وگو با صبا: 

ایران سرشار از آزادگی و جوانمردی است

جعفر دهقان، بازیگر 
تلویزیون و سینما 
کــه از دوران دفاع 
نیــز  مقــدس 
تــی  ا طر خا
درخصوص تجاوز 
دشــمن به خاک 
میهن و دفاع ایرانیان در ذهــن دارد، پیرامون حمله 
اسرائیل به کشور بیان کرد: رژیم صهیونیستی با چنین 
اقداماتی ثابت می کند که به آخر خطر رسیده و خودش 
هم باور دارد که کارش تمام است. جعفر دهقان اظهار 
کرد: اسرائیل در دریای ظلمت غرق خواهد شد و فعلًا 
به هر چیزی دست اندازی می کند تا خودش را نجات 
دهد. آمریکا و برخی دیگر از کشــورها در این راه به 
صهیونیست ها کمک می کنند، اما درنهایت این رژیم 
شــد. خواهــد   نابــود 

بازیگر سریال »یوسف پیامبر)ع(« تأکید کرد: در هشت 
ســال دفاع مقدس هم دیدیم که کشورهای دیگر به 
عراق کمک می کردند تا ایــران را در هم بکوبد، اما در 
نهایت چه شد؟ ما هشت سال تمام مقاومت کردیم و 
پیروز شدیم و کسی که شرمنده شد، دشمن بود. وی 
خاطرنشان کرد: ایرانیان با وجود تفاوت عقاید، زمانی 
که پای وطن در میان باشــد، همه اختلافات را کنار 
می گذارند و تنها چیزی که برایشان اهمیت دارد، حفظ 

مرزهای این آب وخاک است. به نظرم اسرائیل و سایر 
هم پیمانان آن ها، مردم ایران را نمی شناســند. ما سر 
تجاوز به کشورمان شوخی نداریم و تا پای جان مبارزه 
می کنیم. دهقان با بیان اینکه نتانیاهو اشتباه محاسباتی 
کرده اســت، گفت: مردم این روزها احساس نگرانی 
نمی کنند و مانند شهروندان سایر کشورها نمی ترسند. 
ما شاید پناهگاهی نداشته باشــیم، ولی توکلمان به 
خداست. اگر قسمت باشد در جنگ شهید می شویم، 
اگر نه باقی می مانیم و پیروزی کشور را می بینیم. این 
بازیگر اضافه کرد: اکنون مردم اســرائیل با مشکلات 
بسیاری دســت وپنجه نرم می کنند و فقط به فکر راه 
فراری هســتند تا منطقه را ترک کننــد. دراین بین 
رسانه های خارج از کشــور که اخبار جنگ را پوشش 
می دهند، به انعکاس پرتاب های موفق موشــک های 
ایرانی نمی پردازند و جرأت به تصویرکشــیدن قدرت 
نظامی ایران را ندارند. در چنین شــرایطی به پوشش 
کوچک ترین اقدامات تهاجمی اســرائیل علیه ایران 
می پردازند و معلوم است که می خواهند هدفمند جنگ 
روانی و رسانه ای علیه ما راه بیندازند. وی ادامه داد: رژیم 
صهیونیستی وقتی دید دستش به جایی بند نیست، به 
صداوسیما حمله کرد که حرکت بسیار رذیلانه ای بود. 
رســانه ملی غیــر از انعــکاس صــدای حقیقت و 
اطلاع رسانی دقیق هیچ کار دیگری نمی کند و اسرائیل 

این شفاف سازی را به ضرر خودش می داند.

جعفر دهقان، بازیگر پیشکسوت سینما:  

سر تجاوز به کشورمان شوخی نداریم

گوینده رادیو سلامت با اشاره به شرایط کنونی و تجاوز اخیر به خاک ایران، 
بر اهمیت همدلی، همبستگی و اتحاد ملی برای مقابله با دشمن و دستیابی 
به پیروزی تاکید کرد. ندا خواجه نوری گوینده رادیو ســلامت از اتحاد و 
همدلی به عنوان آزمون مهمی برای ایرانیان یاد کرد و درباره تجاوز دشمن 
به خاک ایران به خبرنگار مهر گفت: تمام مردم دنیا شاهد و شنونده تجاوز 
دشمن به خاک پاک ایران عزیز اسلامی بودند. دشمن مجهز به ادوات و 
تسلیحات نظامی اســت و از هر ابزاری برای ایجاد تفرقه، تحقیر و تهدید 
بهره می برد. وی ادامه داد: آنچه که می تواند قطعا برای ایســتادن جلوی 
این متجاوز و همدستانش به ما کمک کند اتحاد، همبستگی و همدلی ما 
ملت است. ما مهم ترین و باارزش ترین پشتوانه برای حکومت و نیروهای 
مسلح هستیم و این همبســتگی ملی قطعا می تواند برای ما پیروزی به 

همراه داشته باشد. 
گوینده رادیو سلامت در پایان با ابراز همدردی با هموطنان، اظهار کرد: 
من هم در تهران در کنار مردم هستم و بهترین آرزوها را برای همه مردم و 

همچنین برای پیروزی ایران عزیز اسلامی دارم.

ندا خواجه نوری، گوینده رادیو سلامت:  

پیروزی با اتحاد ملت شکل می گیرد

ســعید ابوطالب، مستندساز، 
تهیه کننده و کارگردان شناخته 
 شــده کشــور، در یادداشــتی 
اختصاصــی بــرای روزنامــه 
صبا، بــا نگاهــی امیدوارانه و 
وحدت آفریــن، از لزوم همدلی 
ملی و اتحاد مردمــان ایران در 
مسیر ساختن آینده ای روشن 

نوشته است.
در متــن ســعید ابوطالــب 

می خوانیم:
ما انجامش می دهیم...

ما کنار هم،
با هم،

با همه  تفاوت های مان
بــا همــه آنچــه دربــاره هم  

نمی دانستیم
ما فراموش کرده بودیم که همه 

عاشق این سرزمینیم.
ما همه ایران را دوســت داریم 
بــا همــه مردمانش. بــا همه 

تفاوت هایمان
با همــه کم و زیــادش، با همه 

مردمانش نه نامردهایش 
 ما انجامش می دهیم

می ایستیم.
رنج می کشیم

به فریاد هم  می رسبم
اما تاب می آوریم

پیــش از ایــن همــه چنین 
کرده ایم.

ما پیروز می شویم 
فقط وقتی کنار هم باشیم.

پیروزی فقط با در کنار هم بودن 
و با همه بودن لذت بخش است.

ما دوبــاره تمدن مــان را برپا 
می کنیم

شــرق و غــرب بخواهنــد یا 
نخواهند، ما دوباره ایران بزرگ 

را می سازیم.
ما با هم انجامش می دهیم.

سعید ابوطالب
تهیه کننده و کارگردان: 

ما با هم
دوباره ایران را می سازیم


